
12.11.24

Tid 1800-1900

Sted Utleira Skole, spiserommet

Deltakere
1.Espen Kokkvoll, Vegard Hoksnes,
2.Cathrine Hoem
Marte Rasmussen Skogstad, 3.Elin
Enberget Kristiansen, Jonas Bergmann
Paulsen, 4. Ivar Eskerud Smith, 5. Håkon
Furre Amundsen, Morten Severin Hoel, 7.
Aya Anima, Ola Jermstad

Bente Moholt (Rektor)

Frafall
Axel Holst (3.)
Mia Berg Øyen (7.)

Sak nr Sak Ansvar

23/23 Fotograf 2025 og fremover: Skal fortsette med Lima Foto Håkon

40/24 Trygg skolevei:
- Brøyting ved broene: Snakke med entreprenør ved

start av neste snøsesong. Legges til årshjul?
- Svar fra fylkeskommunen angående fartsgrensen: Den

er vurdert til å være det den skal være. FAU ser på
hvordan man går videre med saken

FAU

49/24 FAU tildelt 50 000 fra Stubban vel, 200 000 fra Trondheim
kommune. Basketkurv kjøpes for midlene, ca 70 000

79/24 Halloween: Ulike løsninger på ulike trinn, noen møttes med
mat og felles runde etterpå, noen klassedelte og noen
trinnbasert. Inntrykk av god gjennomføring og inkluderende
måte å arrangere på der det var fellesarrangement.
Utfordrende der det er andre opplegg i feks idretten samme
dag.

FAU

82/24 Sykkelparkering: Omdisponerer det vi har. 3. trinn flyttes.

83/24 Refleksdag vellykket. Har 300 nye reflekser. Ny utdeling
onsdag 20.11.24. Oppmøte 0730 foran administrasjonen.



84/24 Basketstativ: Tas fra eksisterende midler fra kommunen.

85/24 Ny beredskapsplan skal utarbeides i kommunen. Mulighet
for kraftige reaksjoner hos barna, at det blir traumatisk
dersom man skulle øve i skolen. Ikke hørt om tilsvarende
øvelser hos arbeidsgivere. Komplekst, ikke sikkert det er
hensiktsmessig. Tas i Brukerrådet neste uke.

Dersom noe slikt skal gjennomføres skal det være folk med
skikkelig kompetanse på det.

86/24 Enhetsavtalen. Inkludering, leseresultater, medvirkning
med andre aktører i bydelen. Tas i Brukerrådet.

87/24 Styrer mot underskudd på 450 000, i fjor overskudd på 1,2
mill. Kommet statlige midler, 52 mill fordelt på skolene i
Trondheim. Ikke ferdigbehandlet. Vedtas 19. des.
Forsøkes å sette opp konsekvensutredning på
ungdomsskolene mht kutt i stillinger og fordelingen av
pengene.

88/24 Flere elever på 5. trinn som ikke går på do, som ikke spiser
matpakken sin for å slippe å gå på do.
Elevrådet i dag på befaring mtp den gylne dobørst.
Sjekklister for renhold på do.
Viktig at elevene oppfordres til å si fra heller enn å holde
seg.

89/24 Klassekasse: Varierende hvordan man løser.
Bente: Skolen skal være gratis, kan ikke kreve inn penger.
Det samme gjelder klassekasse. Må være felles for trinnet,
kan ikke ha bare i klassen. Det vanligste er å ikke ha
klassekasse.

Må i så fall arrangeres av foreldre utenfor skoletid.
Mulighet for vippskasse. Må i så fall sjekke om
anonymisert.
En del jobb med, formaliteter. En ansvarlig må være
registrert. Gjennomsiktig system for overføring av penger,
minst to med ansvar.

Private turer, kveld og helg ikke dekket av
opplæringsloven. Kan bruke evt klassekasse til det
.
Nidarvoll skole administrasjonen som har administrert
klassekassene siste årene.

Spørsmål til hvorfor man trenger det.



90/24 Fra årshjul: Julefrokost, mal klart i verktøykassen.

Forslag til saksliste for fremtidige FAU:
- Turdager - flere turdager? Lik linje på trinnet slik at ikke avhengig av den enkelte

lærer
- Mulighet for mer gym?
- Skuespill/fortellinger på avslutninger?
- Skidag


